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Abstract (en)
The device has a furniture body (11), and a furniture part (2) displaceable relative to the furniture body, where the furniture part is designed as a
drawer, door, or flap. A control device (7) controls a movement of an electrical drive (5), such that the electrical drive activates the furniture part in a
predetermined direction (x) for generating a definite acoustic signal, where the electrical drive is formed as an electric motor. An electromechanical
drive device (3) is provided with a gear device (4), which forms a resonation body for generating the acoustic signal. An independent claim is also
included for a method for generating an acoustic signal in a furniture.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zur akustischen Signalerzeugung in einem Möbel mit einem Möbelkorpus (11), einem relativ zu dem Möbelkorpus (11)
beweglichen Möbelteil (2) und einer elektromechanischen Antriebseinrichtung (3), aufweisend einen elektrischen Antrieb (5) und eine die
Bewegungen des elektrischen Antriebs (5) steuernde Steuereinrichtung (7), wobei der elektrische Antrieb (5) von der Steuereinrichtung (7) so
ansteuerbar ist, dass er das Möbelteil (2) in mindestens einer vorgegebenen Richtung (x) antreibt, wobei der elektrische Antrieb (5) von der
Steuereinrichtung (7) zur Erzeugung eines bestimmten akustischen Signals ansteuerbar ist. Darüber hinaus wird ein entsprechendes Verfahren
beschrieben.
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